

Protokoll styrelsemöte 2024-08-05 KL.18.00

Plats: Roddargatan 27, Norrköping

Närvarande: Bengt Dahl, Frank Lindström, Anders Johansson, Ulrika Borgström, Jan-Erik Johansson, Erik Ljung. På distans: Clarence Arnstedt, Doris Bränström.

Frånvarande: Anurak Sawatdee, Jan Persson, Sebastian Johansson.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§ 2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 3 Val av justeringsperson

Erik Ljung valdes till justeringsperson.

§ 4 Föregående protokoll

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 Ekonomisk rapport

Vid dags dato har vi en behållning enligt balansräkningen på ca 500 000 SEK. Kassören kommer att ändra fondplaceringen till en med högre avkastning. Beräknad vinst i dagläget är ca 40 000 SEK

§ 6 Inkomsten post

Ordförande har fått ett "Save the date"-mail från Riks avseende novemberkonferensen som kommer att hållas 16 - 17 november i Västerås och riktas mot ordförande, KUA och webmaster.

§ 7 Manusstopp MC-folket

Manusstopp för nästa nummer är dags dato med utgivning vecka 35. Frank har skickat in material om hittills genomförda aktiviteter.

§ 8 KUAD (tidigare MCT)

HLR genomfördes den 29/6 med 9 deltagare. Utbildning i Råd och riktlinjer behöver planeras in under februari/mars 2025.

§ 9 Sociala medier

Ordförande har träffat Riks nya ordförande Mats Johansson, som är på "Eriksgata", och som ville höra vad riks kan göra för att underlätta för oss i distriktet samt hur stämningen i distriktet upplevs.

Ny hemsida är på gång. För användarna kommer det inte att se så annorlunda ut men den utlovas att underlätta arbetet för administratörerna.

Något som påtalats angående nuvarande hemsida är att man som medlem aktivt måste gå in och välja om man vill få mail från SMC. Default är detta inte valt vilket medför att många medlemmar troligen inte vet om detta och därmed går miste om information.

Vi behöver bli bättre på att få ut information om våra aktiviteter. Lars Qvarfordt har arbetat som AD och tagit fram ett förslag på en initial sida att använda för att

marknadsföra våra aktiviteter. Detta gör att våra medlemmar känner igen information från oss. Styrelsen tittade på förslaget och det bestämdes att vi från och med nu använder det för att informera om och marknadsföra våra aktiviteter.

§ 10 Styrelsen

Inget att rapportera.

§ 11 Aktiviteter

Raceland

Anders har kollat hur det ser ut på Raceland i dagsläget och det är fullt möjligt att använda efter att viss återställning genomförts. Bengt har skickat mail till ägaren av Raceland och ställt frågan om det är möjligt för oss att hyra den. Inväntar därmed respons.

Grus

Kisa

10/8 Steg 1 & 2 18 st anmälda av 24 platser

11/8 Steg 3 & 4 18 st anmälda av 24 platser

Kråkvilan

24/8 Steg 1 & 2 17 st anmälda av 24 platser

25/8 Grusswängen 10 st anmälda

Knix

Två tillfällen har ställts in på grund av för få deltagare. Sista tillfället för säsongen är den 1/9 på Herstaberg med hittills 4 st anmälda.

En workshop hölls med de resurser/funktionärer som skulle ha deltagit vid den senaste inställda Knixen. Där diskuterades vad vi behöver göra för nya resurser för att de ska känna sig välkomna. Erik har tagit fram ett schema avseende vad en Knix-dag innebär och vad som förväntas. Detta schema går även att anpassa till både Grus, BKK och Avrostning.

Guide

Bengt och Frank kommer att åka som guider till Scotland 6 – 18/9.

BKK

Lör 17/8 58 st anmälda av 60 platser

Sön 18/8 33 st anmälda av 60 platser

För sporten är 20 st anmälda av 40 platser båda dagarna

KL (Kurlsledare) – Jan Paulsen

DC (Depåchef) – Wolfie

Diskussion har förts att ställa in sporten men beslut togs av ansvariga (Bengt Dahl, Jan Persson och Jan Paulsen) att genomföra då vi kommer att gå runt ekonomiskt med det deltagareantal som är i dagläget, och fler anmälningar kan komma in då det är en vecka kvar till sista dag för anmälan.

Bengt tar kontakt med KL och DC och tydliggör vikten och behovet av tydlig information till resurser/funktionärer då detta fallerade vid förra årets BKK. Det

är viktigt att alla vet vad som göras och när, och att rätt kompetens finns på rätt ställe.

Annie Seel

Då vi tidigare betalat för en föreläsning med Annie Seel som vi ännu inte haft möjlighet att utnyttja kommer Frank att kontakta henne för att stämma av när det är möjligt att genomföra denna.

Säsongsavslutning

Inbjudan till årets säsongsavslutning kommer att skickas till de resurser/funktionärer som varit aktiva under säsongen, inte till alla som är registrerade som resurser/funktionärer. Vid det tillfället behöver vi tillsammans diskutera hur vi fångar ny intresserade i början av säsongen.

§ 12 Valberedningen

Valberedningen uppmanas sammanställa vilka val som behöver genomföras vid nästa årsmöte och presenter detta för styrelsen vid nästa styrelsemöte.

§ 13 Övriga frågor

Behov uttrycktes om att ha en gemensam lagringsplats för interna dokument som inte ska delas på hemsidan, t.ex. OneDrive eller liknande. Erik tar fram förslag på lösning till nästa styrelsemöte.

En toalettvagn har köpts in för att för att användas vid Knix-kurserna på Herstaberg. En släpvagn behöver införskaffas för att den ska kunna fraktas dit och därifrån vid varje tillfälle. Anders har hittat en som är lämplig som kostar 7.995 kr men som kommer att behöva kompletteras bl.a. med stödben. Anders tar fram kostnadsförslag till nästa styrelsemöte så att beslut då kan tas.

§ 14 Nästa möte

Tidpunkt för nästa styrelsemöte är onsdag den 4/9 2024 kl. 18.00 på Roddargatan 27, Norrköping.

§ 15 Mötets avslutande

Ordföranden tackade för deltagandet och avslutade mötet.

Ordförande

Bengt Dahl

Mötessekreterare

Ulrika Borgström

Protokolljusterare

Erik Ljung